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Interpelacja  

Dotyczy: Autobusu na os. Bodzów 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z zakupem przez Kraków dwóch małych autobusów, z których jeden ma obsługiwać linię 

176 do Bodzowa. Zwracam się z prośbą o wydłużenie wspomnianej linii o 500 metrów do ulicy 

Wielkanocną na wysokości budynku nr 14. To pomoże wykluczyć komunikacyjnie braki centrum osiedla 

Bodzów. Miejsce to jest już uporządkowane i przygotowane pod przystanek a nawet pętlę, wystarczy 

wstawić tam ławeczkę i słupek z rozkładem jazdy. W razie przejazdu technicznego bardzo proszę o 

informację gdyż chcę w nim wziąć udział.  

 

Z poważaniem 

Marek Sobieraj 


